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مدیر امور سینماهای جشنواره فیلم فجر 
گفت: سینماداران طی نشستی با حضور 
نمایندگان جشنواره فیلم فجر آمادگی کامل 
خود را برای ارائه خدمات به مخاطبان این 
جشنواره اعلام کردند. محمدرضا فرجی 
تصریح کرد: مدیران سالن های نمایش فیلم 
چهلمین جشنواره فیلم ۳۰ دیماه در محل 
سازمان امور سینمایی گردهم جمع شدند 
و طی نشستی برخی مسائل و دغدغه های 
خود را مطرح کردند. او ادامه داد: در این 
جلسه علاوه بر سینماداران، عزت ا.... علیزاده 
مدیرپشتیبانی فنی جشنواره و مسئولان 

اداره امور استان ها نیز حضور داشتند. 

آمادگی سینماداران 
برای فیلم فجر

زمان پخش سریال »جیران« از سوی 
سازندگان و شبکه پخش اینترنتی این 
سریال، ۲۴بهمن ماه اعلام شد. تاریخ دقیق 
زمان پخش »جیران« به شرح زیر است: »با 
تفاهم صورت گرفته بین ساترا، فیلیمو و تیم 
تولید »جیران«، پخش قسمت اول سریال 
»جیران« به روز یکشنبه ۲۴ بهمن ماه 
موکول شد. ساترا با ارسال نامه ای از فیلیمو 
و تیم تولید سریال »جیران« خواست که 
با وجود موافقت کلی صادر شده برای این 
سریال متاثر از مجوز تولید صادرشده از 
سوی معاونت سینمایی وزارت فرهنگ 
و ارشاد اسلامی در سال ۹۹، پخش این 
سریال را برای اعمال برخی ملاحظات 
محتوایی »جیران«، تا روز ۲۴ بهمن ماه به 

تعویق بیندازد.« 
 

زمان پخش »جیران« 
حسن فتحی

خبــــر
۳ جایزه به »قهرمان« رسید

»قهرمان« اصغر فرهادی ۳ جایزه از جشنواره فیلم بین المللی 
پالم .اسپرینگز ۲۰۲۲ دریافت کرد. به گزارش ورایتی، جشنواره 
فیلم پالم .اسپرینگز که امسال به دلیل شیوع کرونا برگزار 
نمی شود، اسامی برندگانش را در بخش فیپرشی اعلام و 
۳ جایزه از جوایز امسال را به فیلم »قهرمان« اصغر فرهادی 
اهدا کرد. فیلم مکزیکی »دعا برای ربوده شده« ساخته تاتیانا 
هوئزو به عنوان برنده جایزه فیپرشی بهترین فیلم بین المللی 
انتخاب شد. اگت.روسل برای بازی در فیلم »تیتان« ساخته 
جولیا دوکورنائو نیز جایزه فیپرشی بهترین بازیگر زن را برد و 
»فرارکن« جایزه بهترین فیلم مستند و »اتفاق« جایزه بهترین 

صدای جدید را از آن خود کردند. 

نحوه خرید بلیت فیلم های فجر
مدیر فناوری اطلاعات چهلمین جشنواره فیلم فجر گفت: 
بلیت فروشی فیلم های چهلمین جشنواره فیلم  فجر به صورت 
آنلاین از ساعت ۱۰ صبح روز ۶ بهمن ماه آغاز می شود. میلاد 
شکرخواه افزود:  فروش بلیت فیلم های جشنواره از طریق 
سامانه های بلیت فروشی »ایران تیک«، »سینماتیکت« و 
»گیشه هفت« برای عموم مردم در سراسر کشور امکان پذیر 
است. او با بیان اینکه  فروش بلیت فیلم های جشنواره در ۶۱ 
سالن سینمای تهران از ساعت ۱۰صبح روز چهارشنبه ۶ بهمن 
آغاز می شود، ادامه داد: فروش بلیت بدون هیچ محدودیتی و 
تنها به شرط وجود ظرفیت باقیمانده در سینماها و سانس های 
نمایش دهنده فیلم ها، تا ۲۲ بهمن ماه برای عموم مردم در 
سامانه های آنلاین فروش بلیت فعال خواهد بود. مدیر فناوری 
اطلاعات چهلمین جشنواره فیلم فجر با اشاره به اینکه هر فرد 
با یک شماره تلفن همراه می تواند از هر ۲۲ فیلم بخش مسابقه 
سینمای ایران، تا سقف ۲ بلیت تهیه نماید، گفت: از آنجا که 
بلیت های خریداری شده در جشنواره امکان ابطال یا تعویض 
ندارند، به مخاطبان توصیه کرد در انتخاب سینما، سالن و 

سانس موردنظر دقت لازم را به عمل آورند. 

 نقاشی های »آسانلو « 
در گالری مژده 

علیرضا آسانلو  تازه ترین مجموعه نقاشی هایــش را اول 
بهمن ماه در گالری مژده  رونمایی کرد. علیرضا آسانلو متولد 
۱۳۵۳ در حیطه نقاشی، طراحی و مجسمه، بــیش از ده 
نمایشگاه انفرادی وجمعی داشته که اکثر آنها برای فروش ارائه 
نشده است. در حوزه مجسمه سازی، شاخص ترین آثار وی، 
ساخت مجسمه های فیگوراتیو مفهومی با بیانی منحصربه فرد 
است.  مجسمه های برنزی از ملکالشعرای بهار، استاد محمدرضا 
شجریان، استاد عزت ا... انتظامی، استاد غلامحسین امیرخانی 
و... که در اماکن فرهنگی و... نصب است، از جمله آثار شناخته 

شده اوست. 
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معاون سخنگوی طالبان در واکنش به اظهارات اخیر جوبایدن گفت: آمریکا با همه سیاست ها 
و استراتژی های خود در افغانستان ناکام مانده و موضوعات داخلی افغانستان دیگر به آنها 
ارتباطی ندارد. به گزارش فارس، طالبان در واکنش به اظهارات اخیر رئیس جمهور آمریکا اعلام 
کرد موضوعات داخلی افغانستان به خارجی ها مربوط نیست. معاون سخنگوی طالبان گفت که 
افغانستان یک کشور متحد است و موضوعات داخلی کشور به خارجی ها ارتباطی ندارد. جوبایدن، 
رئیس جمهور آمریکا در سخنرانی شامگاه پنجشنبه گفت که هیچکس نمی تواند افغانستان را 
تحت یک دولت واحد متحد کند. بایدن که به مناسبت یکسالگی حضورش در کاخ سفید آمریکا 
به عنوان رئیس جمهور آمریکا در یک نشست خبری سخنرانی می کرد، گفت که پس از ۲۰ سال 
حضور آمریکا در افغانستان هیچ راهی آسانی برای خروج وجود نداشت. انعام ا... سمنگانی، افزود: 
ایالات متحده آمریکا با همه سیاست ها و استراتژی های خود در افغانستان ناکام مانده و موضوعات 
داخلی افغانستان دیگر به آنها ارتباطی ندارد. اینجا دولت و ملت است که سرنوشت افغانستان به 
آنها تعلق دارد و به مداخله دیگران نیاز نیست افغانستان واحد و متعهد می ماند.« بایدن افزود که که 
اگر نیروهای آمریکایی را از افغانستان خارج نمی کرد، باید نیروهای بیشتری می فرستاد. وی با ابراز 
ناراحتی از وضعیت جاری افغانستان افزود که آمریکا نمی تواند هر مشکلی را در جهان حل کند. این 
درحالی است که در دو دهه گذشته، عملیات تحت رهبری ایالات متحده در خاک افغانستان سبب 

کشته شدن بیش از ۳۰ هزار غیرنظامی و بیش از ۶۰ هزار زخمی شده است. 

سازمان جهانی بهداشت با توجه به آنکه فرانسه، آلمان و برزیل رکوردهای جدیدی از مبتلایان 
را ثبت کردند، هشدار داد که همه گیری کرونا هنوز به پایان نرسیده است. به گزارش خبرگزاری 
فرانسه، تدروس آدهانوم رئیس سازمان جهانی بهداشت در مقر این سازمان در ژنو به خبرنگاران 
گفت: این همه گیری به پایان نزدیک نشده است و سویه اومیکرون ممکن است به طور متوسط 
 شدت کمتری داشته باشد، اما روایت رایج که این یک بیماری خفیف بوده، گمراه کننده است. رئیس 
بهداشت سازمان ملل متحد همچنین نسبت به نادیده گرفتن اومیکرون به عنوان بیماری خفیف 
هشدار داد، زیرا سویه غالب کووید همچنان به شیوع های جدید از آمریکای لاتین تا شرق آسیا پس 
از اولین بار شناسایی در جنوب آفریقا در ماه نوامبر ادامه می دهد. شیوع گسترده سویه اومیکرون 
در سراسر جهان برخی از دولت ها را وادار کرده تا اقدامات جدیدی را اعمال کنند و در عین حال 
سرعت انتشار واکسن های تقویت کننده واکسن را افزایش دهند. اروپا در کانون شیوع های جدید 
هشداردهنده قرار دارد، به طوری که تعداد موارد ابتلا در آلمان به بیش از یکصد هزار نفر افزایش 
یافته است و فرانسه نیز نزدیک به نیم میلیون مورد مبتلا را در روز سه شنبه گزارش کرده است. 
هفته گذشته پنج میلیون مورد ابتلا در اروپا گزارش شد و سازمان جهانی بهداشت پیش بینی کرده 
است که اومیکرون می تواند نیمی از اروپایی ها را تا ماه مارس )فروردین( مبتلا و بیمارستان های 
سراسر قاره اروپا را پر کند. به گفته مقامات آلمان ۱۱۲ هزار و ۳۲۳ مورد ابتلا به ویروس کرونا و ۲۳۹ 
مورد مرگ ومیر ثبت شده است که اومیکرون در بیش از ۷۰ درصد موارد مبتلایان دیده شده است. 

طالبان: 
موضوعات داخلی افغانستان به آمریکا ارتباطی ندارد

سازمان جهانی بهداشت: 

 کرونا در هیچ کجا به پایان نرسیده است

بازیگـــر پیشکسوت سینما، تئاتر 
و تلویزیون گفـــت: ۷۰ سال است که 
دلبسته تئاتر هستم و به  یاد دارم در 
خیابان ها تمرین می کردیم و استاد 
و کتاب نداشتیم. »علی نصیریان« 
در  خود  بزرگداشـت  مراسم  در 
بیستمین جشن انجمن منتقدان و 
نویسندگان تئاتر اظهارکرد: از من 
به واسطه یک عمر فعالیت قدردانی 
شده و این یک عمر، یعنی ۷۰ سال و 
شاید بیشتر. بنده هفتاد سال به تئاتر 
دلبسته شدم و با دیدن نمایش های 
آئینی سنتــی خودمان و فیلم های 
آمریکایــی آن زمان این اتفاق افتاد 
و من دلبسته و عاشق شدم. آن زمان 
که کار می کردم، پیش بینی خاصی از 
این روزها نداشتم که مورد تجلیل واقع 
بشوم. ما برای کار، کار می کردیم. دو 
دهه با فقر و تنگدستی مادی و معنوی 
تلاش کردیم، در خیابان ها تمرین 
کردیم. جا، استاد و کتاب نداشتیم. 
سال ۱۳۳۰ در ایران یک عدد کتاب 
تئاتر وجود داشت که »عبدالحسین 
نوشین« آن را در زندان نوشته بود. یک 
کتاب هم البته »حسین خیرخواه« 
به نام »تکنیک تئاتر« نوشته بود که 
فی الواقع، لغت و معنی بود و درباره 
معنای میزانسن و آرتیست در آن 
نوشته شده بود. نصیریان اظهارداشت: 
ما تلاش خود را در آن دوران کردیم و 
یکی دو تجربه خوب به دست آوردیم 

که بد نیست مورد توجــه کسانی 
باشد که امروز مسئـــول هستند؛ 
یکی جریان سازی تئـاتر است و دوم 
اهمیت دادن به گروه های تئاتری. 
تئاتر بدون تشکل گروهی و به صورت 
تک نفره، تئاتر نیست چرا که تئاتر، یک 

هنر جمعی است. 
 بیکاری گروه های تئاتر

وی در ادامه با اشاره به تاثیرات 
منفی شیوع کرونا بر معیشت اهالی 
نمایش افزود: با شیوع کرونا یکسری 
از گروه های تئاتری بیکار شدند. البته 
مدیر مرکز هنرهای نمایشی به من 
گفت که کمک هایی به اهالی تئاتر 
صورت گرفته اما شاید این کمــک ها 

کافی نبوده است. واقعا فاجعه است. 
یکسری از بچه های تئاتر، دلبسته 
این حرفه هستند. نصیریان گفت: 
نسل ما و چهار، پنج نفری که باهم 
بودیم از دنیا رفتند و من هم به هرحال 
رفتنی ام، اما از میان نسل های بعدی 
که آمدند، استعدادهای درخشانی 
در نویسندگی، کارگردانی و بازی در 
تئاتر پیدا شد. کارهایی بسیار خوب، 
فوق العاده و زیبا دیدم که از کارهایی 
که ما انجام می دادیم خیلی بهتر 
بود. وی تاکیدکرد: البته باید توجه 
داشت ما در دوران قبل با امکانات 
و فرهنگ آن زمان کار می کردیم. 
درست است که دوره دیدم و کلاس 

رفتم ولی فرهنــگ آن زمان، مدرن 
نبود و تنها کسی که تئاتر مدرن را در 
زمینه بازیگری با ما کار کرد، »شاهین 
سرکیسیان« ارمنــی تبار بود که رفیق 
و عاشق تئاتر بود و به ما کمک کرد و 
سرنخ هایی داد یا آدم های فرهیخه ای 
مثل »فریدون رهنما«، »فرخ غفاری«، 
»مـــنوچهر انور«، »خجـــسته کیا« 
و بعد »حمید سمندریان« و »داود 
رشیدی« و »هما روستا« که از فرنگ 
آمدند و به تئاتر کشور آموزش هایی 
ارائه دادند. ما سرنخ ها را گرفتیم اما 
خودمان کار کردیم. این بازیگر سینما، 
تئاتر و تلویزیون در ادامه اظهارداشت: 
برای جوان های علاقه مند به تئاتر در 
مسترکلاس های یونیتک هم عرض 
کردم و اینجا تاکید می کنم که آنچه 
در فعالیت تئاتری اصل است، جوهره 
می گویم  جوانان  به  است.  خلاقه 
براساس خودآموزی و متکی به خود 
حرکت کنند، کشف کنند و خودشان 
را بشناسند و آن جوهر را بیابند. 
فرهنگ و کتاب و اینترنت می تواند 
کمک کند و سامان بدهد ولی آنچه 
اسمش خلاقیت است و جوهره و پایه و 
مایه هنر است، در ذات انسان خودش 
را نشان می دهد. دنبال آن باید بروید، 
در قالب »گروه های تئاتری« دست تان 
را به زانوی خود بزنید و بلند شوید و 
بی نیاز از کمک و پول و دولت و... از آن 

جوهره کمک بگیرید. 

علی نصیریان: 

۷۰ سال است که دلبسته تئاتر هستم

رضا فیاضی: 
زندگی با دستمزد بازیگری 

سخت است
بازیگر سینمــا و تلویزیون گفت: بازی در چند 
سریال تلویزیونی را به پایان رسانده ام که همگی 
مشکل مالی دارند و با من تسویه حساب نکرده اند 
و حتی تازگی ها تهیه کنندگان قرارداد را به 
بازیگر نمی دهند و کاری را انجام می دهی ولی 
قراردادی نداری که حق و حقـــوقت را پیگیـری 
کنی؛ به خدا قسم خسته شدم.  رضا فیاضـــی 
اظهارداشت: مساله مهاجرتم از کیش به تهران 
همیشه در ذهـــن من می آید. ولی متاسفانه در 
تهران شرایط فیلمسازی و سریال سازی خوب 
نیست. در سریالی بازی داشتم که با من تسویه 
نکردند و گفتند سازمان صداوسیما پول نداده 
است. سه چهار تا کاری که انجام دادم همگی 
مشکل مالی دارند و تسویه نکردند. بازیگر سریال 
»قصه های تابه تا« ضمن انتقاد از بدحسابی 
تلویزیون افزود: در اوج کرونا با بدبختی کار کردم 
و جلوی دوربین رفتم. اما نزدیک ۲۰ میلیون 
تومان من از یک سریال پرداخت نشده و روی 
هواست. در یک سریال دیگر هم بازی کردم که از 
آنجا هم مقداری طلبکارم. این قدر به من از نظر 
روحی و روانی فشار می آید که گاهی با خودم 
می گویم کاش به کیش برگردم. آنجا می توانم 
رمان بنویسم و شعری بگویم. امیدوارم بودم که 
بشود با دستمزد بازیگری در تهران زندگی کرد. 

 تهیه کنندگان قرارداد نمی دهند
فیاضی افزود: تازگی ها تهیه کنندگان قرارداد 
را به بازیگر نمی دهند. تو به عنوان بازیگر کاری 
را انجام می دهی؛ ولی قراردادی نداری کـــه 
حق وحقوقــت را پیگیری کنی. این موضــوع 
بی سابقه است. نمی دانم با چه هدفی این کار 
را می کنند. شاید به خاطر مالیات است. آدم 
از این اتفاقات سر درنمی آورد. به خدا قسم 
خسته شدم. وی که مشغول بازیگری در سریال 
»خوشنام است، اظهارداشت: این سریال طنز 
احتمالا ماه رمضان سال آینـــده پخش می شود 
و فیلمبرداری اش تا آخر ســال ادامه دارد. من 
نقش پدر یکی از بچه ها را بـــازی می کنم که 
پزشک است. من و خانم شیواخنیاگر در این 
سریال هر دو پزشک هستیم و پسرمان با قهرمان 
داستان رفاقت دارد. من و خانم خنیاگر اینگونه 
وارد داستان می شویم. این بازیگر درباره اوضاع 
کتابفروشی اش در جزیـــره کیش گفت: الان 
همسرم در کیش ساکن است و این فروشگاه را 
اداره می کند. فیاضی ادامه داد: با دفتری به نام 
موج کتاب و خانم لیدا محمودی همکاری دارم و 
کتاب های »داستان تتو«، »مردی با لاک قرمز« 
و »پرسه در پاریس« از نوشته های خودم هم 

به صورت صوتی پخش شده است. 

تهیه کننده فیلم سینمایی »بدون قرار قبلی« 
ساخته بهروز شعیبی امیدوار است این فیلم 
بتواند خودش حرف هایش را به مخاطب بگوید. 
محمود بابایی درباره چگونگی آشنایی و همکاری 
با بهروز شعیبی گفت: پیش از این و با توجه به 
فعالیت هایی که در حوزه های مختلف سینمایی 
داشته ام، به واسطه دوستی و دغدغه های مشترکی 
که پیشاپیش با بهروز شعیبی داشتیم، شرایط 
برای ایجاد این همکاری میان ما فراهم شد. وی با 

اشاره به اینکه از ابتدا قرار بوده یک اثر اجتماعی 
جلوی دوربین برود، تاکیدکرد: براساس سوژه ها 
و جلساتی که با بهروز شعیبی داشتیم در نهایت 
به ایده فیلم »بدون قرار قبلی« رسیده و تصمیم 
به ساخت آن گرفتیم. این تهیه کننده جوان 
سینما اظهارکرد: یکی از نکاتی که در »بدون 
قرار قبلی« وجود دارد حضور چهره های شناخته 
شده در حوزه های مختلف از جمله کارگردانی، 
نویسندگی، بازیگری و عوامل پشت دوربین است 

که خود یکی از نقاط قوت این فیلم به شمار می رود. 
تهیه کننده »بدون قرار قبلی« با اشاره به اینکه 
هرچند نمی توان گفت این فیلم یک فیلم اقتباسی 
است اما نگاهی به یکی از داستان های »مصطفی 
مستور« نیز دارد؛ توضیح داد: »مصطفی مستور« 
به واسطه دوستی ای که با ما داشته، هنگام کار در 
پروژه به ما سر می زد و از همراهی او نیز در این 
کار استفاده کردیم. وی بیان کرد: در این فیلم 
شاهد تعدد لوکیشن ها خواهیم بود، ما برای القای 
درست حس فضا به مخاطب از مناطق بکر طبیعت 
ایران و شهرهایی مانند تهران و مشهد بهره بردیم 
و قسمتی از این فیلم نیز در شهر برلین آلمان 

فیلمبرداری شده است.

محمود بابایی، تهیه کننده »بدون قرار قبلی«:

از همراهی »مصطفی مستور« استفاده کردیم

گـــزارش
بازگشایی سفارت اتحادیه اروپا در کابل

سخنگوی وزارتخارجه طالبان از بازگشایی سفارت اتحادیه 
اروپا در کابل خبر داد. به گزارش اسپوتنیک، سخنگوی 
وزارتخارجه طالبان از بازگشایی سفارت اتحادیه اروپا در کابل 
خبر داد. براساس این گزارش، عبدالقهار بلخی، سخنگوی 
وزارت خارجه طالبان اعلام کرد که اتحادیه اروپا به خاطر حضور 
دایمی اش رسما سفارتش را در کابل باز و فعالیتش را آغاز کرد. 
بلخی افزوده است که اتحادیه اروپا علاوه بر کمک های سابق که 
۲۲۰ میلیون یورو بود، تعهد کرده است که ۲۶۸ میلیون یورو 
دیگر نیز به افغانستان به هدف کمک های بشردوستانه اختصاص 
می دهند. به گفته سخنگوی وزارتخارجه طالبان بخشی از این پول 
هم برای پرداخت حقوق ماهانه آموزگاران مدارس اختصاص داده 
می شود که طالبان از این برنامه اتحادیه اروپا استقبال کرده است. 
بازگشایی سفارتخانه ها و نهادهای ملی و بین المللی در افغانستان 
پس از سقوط دولت سابق یک موفقیت در راستای دیپلماسی 
شمرده می شود که طالبان همواره آن را به نحوی برسمیت 

شناختن غیر مستقیم دولت خود عنوان کرده اند. 

مرکل پیشنهاد پست جدید را رد کرد
آنگلا مرکل صدراعظم پیشین آلمان که در دوران بازنشستگی 
به سر می برد، پیشنهاد دبیرکل سازمان ملل را برای تصدی پست 
در این سازمان رد کرد. به گزارش نشنال نیوز، دفتر مرکل روز 
چهارشنبه اعلام کرد که صدراعظم پیشین آلمان، پیشنهاد تصدی 
مسئولیت از طرف سازمان ملل را رد کرد. رسانه های آلمان گزارش 
کردند، گوترش به مرکل پیشنهاد ریاست یک کمیته مشورتی 
سطح بالای متمرکز بر اموال عمومی جهانی در سازمان ملل را 
که به عنوان یکی از پروژه های انحصاری او در قالب اصلاحات ارائه 
شده، مطرح کرده است. دفتر مرکل در بیانیه ای افزود، وی هفته 
گذشته با دبیرکل سازمان ملل متحد گفت وگو کرده و ضمن تشکر 

از او گفت که این پیشنهاد را نخواهد پذیرفت. 

گفت وگو روسای جمهور ونزوئلا و روسیه 
سرویس مطبوعاتی کرملین از رایزنی تلفنی روسای جمهور 
ونزوئلا و روسیه پیرامون همکاری ها میان کاراکاس- مسکو، 
اجرای پروژه های مشترک در حوزه های اقتصادی- تجاری و 
سایر موضوعات مهم خبر داد. به گزارش رسانه روسی وِستینگ، 
سرویس مطبوعاتی دفتر ریاست جمهوری روسیه )کرملین( با 
صدور بیانیه ای از رایزنی تلفنی ولادیمیر پوتین رئیس جمهور 
این کشور با نیکلاس مادورو همتای خود از کشور ونزوئلا خبر داد. 
در بیانیه صادره از سوی کرملین در این باره آمده است: یکی از 
موضوعات مورد بحث میان دو طرف، لزوم مبارزه با ویروس کرونا 
بود. طرفین همچنین در خصوص همکاری ها میان کاراکاس- 
مسکو، اجرای پروژه های مشترک در حوزه های اقتصادی- تجاری 
و سایر موضوعات مهم به تبادل نظر پرداختند. کرملین در ادامه 
اضافه کرد: ولادیمیر پوتین و نیکلاس مادورو بر لزوم تعهد بر ادامه 
هماهنگی های فیمابین در امور بین المللی همگام با رعایت اصول 

مشارکت راهبردی تاکید کردند. 

سقوط محبوبیت »بایدن« 
جدیدتــــرین نظرسنجی در آمریکا از کاهـــش 
محبوبیت رئیس جمهور این کشور به ۴۳ درصـــد 
حکایت دارد که کمترین میزان از زمان ورود وی 
به کاخ سفید است. به گزارش فارس، جدیدترین 
نظرسنجی »رویترز- ایپسوس« نشان داد با سرآمدن 
صبر آمریکایی ها از همه گیری کرونا و تبعات اقتصادی 
ناشی از آن، میزان رضایت عمومی از عملکرد جوبایدن 
رئیس جمهور ایالات متحده این هفته به پایین ترین 
سطح از زمان ورود او به کاخ سفید سقوط کرد. این 
نظرسنجی ملی که از ۱۹ تا ۲۰ ژانویه )۲۹-۳۰ دیماه( 
انجام شد، نشان داد که ۴۳ درصــد از بزرگسالان 
آمریکایی عملکرد بایدن در مقام ریاست جمهوری را 
تایید کردند، در حالی که ۵۲ درصد مخالف بودند و بقیه 
مطمئن نبودند. نظرسنجی هفته قبل از  ۴۵ درصد 
تایید و ۵۰ درصد مخالفت با عملکرد بایدن حکایت 
داشت. میزان رضایت از عملکرد بایدن در حالی که در 
ماه های اول ریاست جمهوری وی بالای ۵۰ درصد قرار 
داشت، در اواسط ماه اوت با افزایش مرگ ومیر ناشی 
از همه گیری کرونا در سراسر آمریکا و سقوط دولت 
تحت حمایت واشنگتن در افغانستان، رو به کاهش 
گذاشت. به گزارش رویترز، رکود مداوم در کاهش 
محبوبیت بایدن زنگ خطر را در حزب او به صدا در 
آورده و دموکرات ها نگرانند نارضایتی ممکن است به 
قیمت از دست رفتن اکثریت آنها در کنگره در انتخابات 
۸ نوامبر تمام شود. اگر جمهوری خواهان کنترل مجلس 
نمایندگان یا سنا را در دست بگیرند، برنامه قانونگذاری 
بایدن به شکست خواهد انجامید. طبق این گزارش، در 
یک کنفرانس خبری، بایدن به ناامیدی آمریکایی ها 
در پایان اولین سال ریاست جمهوری خود اذعان کرد، 
اما وعده داد که در مبارزه با چالش های قابل توجه 
ناشی از همــه گیری و تورم که در دسامبر به بالاترین 
حد خود در ۴۰ سال اخیر رسید، زیرا بحران سلامت 
زنجیره های تامین جهانی را به هم ریخت، پیشرفت 
کند. این نظرسنجی هفتگی نشان داد که مهمترین 
نگرانی آمریکایی ها اقتصاد و سلامت عمومی است. در 
همین مقطع زمانی در دوران ریاست جمهوری دونالد 
ترامپ، حدود ۳۷ درصد از آمریکایی ها عملکرد او در 
سمت ریاست جمهوری را تایید کردند، در حالی که 
۵۹ درصد آن را مورد تایید قرار ندادند. نظرسنجی 
رویترز- ایپسوس به زبان انگلیسی به صورت آنلاین 
در سراسر ایالات متحده انجام می شود. نظرسنجی 
اخیر با شرکت مجموع ۱۰۰۴ بزرگسال، از جمله ۴۵۳ 
دموکرات و ۳۶۵ جمهوری خواه با بازه اعتبار- معیار 
دقت - ۴ درصد انجام شد. پیش تر نظرسنجی مشترک 
خبرگزاری »آسوشیتدپرس« و موسسه »نورک« هم 
نشان داد تنها ۴۳ درصد از آمریکایی ها عملکرد دولت 
بایدن را قبول دارند و ۵۶ درصد گفتند عملکرد بایدن 

را قبول ندارند. 

ماریا زاخارووا: 

 روسیه نگران اعمال تحریک آمیز غرب در شرق اوکراین است

جهــــان 
کوتــــاه

ماریا زاخارووا سخنگوی وزارت امورخارجه روسیه اعلام 
کرد که روسیه نگران اعمال تحریک آمیز در شرق اوکراین با 
حمایت کشورهای غربی است.  زاخارووا در نشست خبری 
هفتگی گفت: در زمان حاضر رسانه های غربی و اوکراینی 
و نیز مقام های رسمی بیشتر در مورد تهاجم احتمالی 
روسیه به اوکراین شایعه پردازی می کنند.  وی افزود: بر 
این باوریم که هدف این کارزار، ایجاد پوشش اطلاعاتی 
برای مقدمات انجام یک اقدام تحریک آمیز بزرگ از جمله 
در عرصه نظامی است که می تواند پیامدهای بسیار ناگوار 
برای امنیت منطقه و جهان داشته باشد. سخنگوی وزارت 
خارجه روسیه بیان داشت: متاسفانه اخباری که اخیرا از 
رسانه و سازمان های رسمی به دست می آید، نشان می دهد 
که نگرانی ما در این باره درست است. چند روز است که 
انگلیس با هواپیماهای ترابری نظامی تسلیحات به اوکراین 
ارسال می کند. زاخارووا با بیان اینکه شش فروند هواپیمای 
ترابری نظامی انگلیسی به اوکراین پرواز کردند، افزود: 
هر هواپیما می تواند تا ۷۷.۵ تن محموله حمل کند و در 

مجموع ممکن است تا ۴۶۰ تن تسلیحات و محموله های 
نظامی به این کشور حمل شده باشد. وی ادامه داد: بر 

اساس اطلاعات موجود، قرار است جنگ افزارهای ویژه 
ضدتانک به اوکراین تحویل شود که در جنگ های شهری 
به کار گرفته می شود و مربیان نظامی غربی اینگونه نبردها 
را به نظامیان اوکراینی در میدان نظامی یاروسلافسک 
در استان لووف در غرب این کشور آموزش می دهند. وی 
خاطرنشان کرد که کانادا ۲۰۰ نیروی نظامی ویژه را به 
بهانه محافظت از سفارتخانه خود در کی یف به اوکراین 
ارسال کرده است. زاخارووا در ادامه نشست هفتگی گفت 
که روسیه و بلاروس مجبور هستند که به افزایش حضور 
نظامی نیروهای ناتو در مرزهای خود واکنش نشان دهند. 
سخنگوی وزارت امورخارجه روسیه در این رابطه به 
افزایش حضور نظامی نیروهای لهستان، لتونی به عنوان 
دو کشور عضو ناتو و نیز کشور اوکراین در نزدیکی مرزهای 
روسیه و بلاروس اشاره کرد. وی یادآوری کرد که آزمایش 
آمادگی توان رزمی نیروی واکنش سریع دولت اتحادیه 
روسیه و بلاروس قرار است روزهای ۱۰ تا ۲۰ ماه فوریه 

برگزار شود. 

رئیس جمهـــور کره جنوبی در کنفـــرانس مطبوعاتی 
مشترک با همتای مصری خود در قاهـــره از وام یک میلیارد 
دلاری کشورش به مصر خبر داد.  بــه گزارش ایسنا، به 
نقل از میدل ایست نیوز، مون .جائه. ایــن، رئیس جمهور 
کره جنوبی که در سفری رسمی به قاهره رفته، در کنفرانس 
مطبوعاتی مشترک با عبدالفتاح السیسی، رئیس جمهور 

مصر، تاکید کرد که کره جنوبی در پی برقراری شراکــت 
دوجانبه و تقویت توسعه روابط دو کشور است. او گفت که 
سفرش به قاهره اهمیت بسیاری دارد چون این اولین سفر 
مقامی در این سطح از کره جنوبی به قاهره و قاره آفریقا 
ظرف ۱۶ سال گذشته است. رئیس جمهور مصر نیز در این 
کنفرانس مطبوعاتی تاکید کرد که مصر خواستار افزایش 

سرمایه گذاری های کره جنوبی در مصر است و افزود که قاهره 
آماده ارائه همه تسهیلات لازم در این باره است. السیسی با 
اشاره به گسترش روابط دو کشور طی چند سال اخیر بر 
اهمیت برقراری شراکت همه جانبه میان مصر و کره جنوبی 
اظهارکرد که مصر امیدوار به تحقق یک جهش توسعه ای در 
آینده نزدیک است و در این باره می خواهد از تجربه موفق کره 
جنوبی استفاده کند. قرار است در این سفر رئیس جمهوری 
کره، دو کشور قرارداد تجارت آزاد امضا کنند که اولین قرارداد 
از این نوع میان کره جنوبی و یک کشور آفریقایی خواهد بود. 

وام یک میلیارد دلاری کره جنوبی به مصر


